
Lumsås Vandværk

Referat fra ekstraordinær generalforsamling 21.05.2&23

1. Valg af stemmetæIlere og dirigent

17 fremmødte og af dem l4 stemmeberettigede.

Der blev fremlagt 2 fuldmagler fra andre andelshavere.

Der var således i alt 16 stemmer.

Bestyrelsen forslår Dorthe Bøge som dirigent. Ingen modkandidater.

Som stemmetællere blev Jytte Nielsen og Flemrning Crawfurd.

Den ekstraordinære generalforsamling er lovlig indvarslet med 14 dages varsling.

Ifølge vedtægterne §10 skal bes§relsen indkalde til ekstraordinær generalforsamling,
senest 2 mdr. efter den ordinære generalforsamling.

Den er lcvligt indkaldt.

Forsamlingen godkendte lovligheden af den ekstraordinære generalforsamling.

Z. Sammenlægning med GHT Yandværk

Niels Christoffersen (formand) fortalte lidt om baggrunden for bestyrelsens forslag.

Det er svært at finde nye unge kræfter til at fortage det frivillige arbejde.

Man har allerede et godt samarbejde med GHT, som har åstansat personale til at
passe GHT vandværk.

Ved at blive flere andelshaver, vil der også være flere til at betale f.eks. de
vandanalyser derkommer flere af.

En anden løsning kunne være at henvende sig til Odsherred Kommune og overlader
Lumsås Vandværks fremtid til dem.

Lumsås Vandværk bestyrelse anbefaler, at man sammenlægger sig med GHT, da man
er af den opfattelse, at fortsat andelsejet vandværk er den bedste løsning.
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Hvordan vil fremtidens struktur blive?

GHT er delt op i 9 områder. Hvert område har 2 repræsentanter i
vandværkets repræsentantskab.
Lumsås Vandværks område vil blive delt op i 2 områder.
Det betyder at der skal vælges 2 x2 repræsentanter + 1 suppleant.
GHTs repræsentantskab vælger 7 medlemmer til vandvær{<ets
bes§relse.

Hvor mange penge overtager GHT fra Lumsås Yandværk?

Der er hensat ca. 800.000r kr. og med 2000,- kr. pr. andelshaver
(600 stk.) yderlige, vil der komme ca. 2 mil. 1«. Herudover
overføres vandværkets driftskapital.

Dirigenten gjorde opmærksom ph, at det var vigtigt at der i
kontrakten for sammenlægningen blev anført, at de hensatte
midler skulle anvendes i Lumsås samt at GHTs takstblad var
gældende for alle.

Bliver vandet billigere?

GHTs m3 pris og årsafgifter er billigere.

Hvis man sammenlægges, bliver det så et stort vandværk?

Med ca. 4000 andelshaver vil det ffi en pæn størrelse.
Fordel at der kommer heltidsansat personale.
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Afstemning om det indkommende forslag fra bestyrelsen.

Alle 16 stemmeberettigede stemte for forslaget og dermed er forslaget godkendt.

3. Eventuelt

Intet.

Dorthe Bgge, dlfigent


